



A happy PVP staff : almost holidays / let's get together / end of term braai



The winter holidays are here - we have a welcome, four week break ahead of us and we may once again look back at a term filled with blessings and joy, learning and growing, hardship, worry and sorrow. We are grateful that no matter which one of the above we are or were experiencing - all is taken care of and is in the hands of our Heavenly Father, who has guided us through the term each step of the way. Praise be to HIM.

What we did in term 2

- Spelling Bee - always fun and exciting with children helping each other to learn the difficult words; and the oral Final being a highlight on our calendar;
- Interschool Sports Day - Soccer and Netball against four neighbouring schools where our girls won the netball and Nklangozi boys won the soccer;

NEWSLETTER NR.30

APRIL - JULY 2024

- Sports Day for the Preschool - Fun and games and lots of excitement;
- Parent Day - we were so happy, that so many parents could come, firstly to our meeting where they were addressed by our social worker, Nicole, who comes to school on a regular basis, and then to visit their kids classes to meet with the teachers and look at the books;



- Jumble Sale - as the parents were all there for the Parent Day it was the perfect time for another jumble sale. Thank you for everyone who helps with this initiative by donating clothes, household items and toys - our parents (and we) appreciate your help very much.

Thank you Ela, for your volunteering time here at PVP for the last three months - it was lovely to have you and we thank you for all your help and input at PVP. All the best for your future & studies



Visit our Instagram / Facebook page @ Pongolo Valley School & our website @ www.pvpschool.co.za



German Translation / Deutsche Übersetzung

Die Winterferien sind da - wir haben eine willkommene, vierwöchige Pause vor uns, und wir können noch einmal auf ein Schulviertel zurückblicken, das mit Segen und Freude, Lernen und Wachsen, Not, Sorgen und Kummer gefüllt war. Wir sind dankbar, dass, ganz gleich, was davon wir gerade erleben oder erlebt haben, alles in den Händen unseres himmlischen Vaters liegt, der uns auf Schritt und Tritt durch das Schuljahr geführt hat. Gelobt sei IHM.

Was wir im 2. Viertel gemacht haben:

- Buchstabierwettbewerb - immer lustig und aufregend, wenn die Kinder sich gegenseitig beim Lernen der schwierigen Wörter helfen; und das mündliche Finale ist ein Höhepunkt in unserem Kalender;
- Schulübergreifender Sporttag - Fußball und Netzball gegen vier benachbarte Schulen, wobei unsere Mädchen im Netzball und die Nkangozi-Jungen im Fußball gewonnen haben;
- Sporttag für die Vorschule - Spiel und Spaß und viel Aufregung;
- Elterntag - wir haben uns sehr gefreut, dass so viele Eltern gekommen sind, zunächst zu unserem Treffen, bei dem sie von unserer Sozialarbeiterin Nicole, die regelmäßig in die Schule kommt, angesprochen wurden, und dann, um die Klassen ihrer Kinder zu besuchen und mit den Lehrern zu sprechen und sich die Bücher anzusehen;
- Trödelmarkt - da die Eltern alle am Elterntag teilnahmen, war dies der perfekte Zeitpunkt für einen weiteren Trödelmarkt. Vielen Dank an alle, die bei dieser Initiative mithelfen, indem sie Kleidung, Haushaltsgegenstände und Spielzeug spenden - unsere Eltern (und wir) schätzen Ihre Hilfe sehr;
- Vielen Dank, Ela, für deinen freiwilligen Einsatz hier am PVP in den letzten drei Monaten - es war schön, dich hier zu haben, und wir danken dir für all deine Hilfe und deinen Beitrag an PVP. Alles Gute für deine Zukunft und dein Studium.

